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ACTA DE LA SESSIÓ PLENÀRIA DEL CONSELL DE POBLE DE LA BATLLÒRIA 
 
 
Identificació de la sessió: 
Data: dimecres, 9 de febrer de 2011 
Horari: 21h a 22.30h 
Lloc: Seu del Consell de Poble 
 
 
Hi assisteixen per part de la comissió permanent del Consell de Poble: 
Manel Bueno Martínez, en qualitat de President del Consell de Poble 
Jordi Gómez, vicepresident  
Joan Sánchez, vocal i representant de la comissió d’entorn i espai públic 
Jesús Liñan, vocal i representant de la comissió de cultura 
Cristina Gálvez, vocal i representant de la comissió de cultura 
Carme Lluís Puig, vocal 
Pasquala Agulló Barón , vocal  
Josefa Úbeda, vocal 
Joan Xamaní, vocal 
Raquel Marmolejo, vocal 
Marta Soro, vocal 
Òscar Rubio, vocal 
Dolors Lechuga, representat de CiU 
Esther Prat, en qualitat de secretària accidental 
 
S’excusen:  
José Antonio Sánchez, Eudald Puig 
 
Públic assistent:  
Pere Alcolea, Lluís Sánchez, Carme Garcia, Martí Pascual 
 
Ordre del dia: 
 

1. Aprovació, si s’escau, de l’acta de la sessió anterior.  
2. Informació i, s’ s’escau aprovació de la proposta dels usos de l’antiga escola, de la 

Comissió Transversal, i definició de l’ús com a equipament plurifuncional dels serveis a les 
persones. 

3. Informació de l’estat del pressupost de la Batllòria pel 2011. 
4. Seguiment i informació de les diferents àrees. 
5. Varis 
6. La veu del ciutadà 

 
Desenvolupament de la sessió: 
 
El president inicia la sessió donant la benvinguda als assistents i informant que aquest serà el 
penúltim plenari d’aquesta legislatura atès que el mes de maig hi haurà eleccions municipals. La 
previsió és portar a terme una permanent, el proper mes de març, i tancar aquesta etapa del 
Consell amb un plenari el mes d’abril.  
 
Jordi Gómez demana que consta als estatuts en relació a aquest tema i recorda que en l’anterior 
legislatura el Consell es va dissoldre dos mesos abans de les eleccions. 
 
El president informa que aquest aspecte no es concreta en el reglament del Consell i que la 
proposta que planteja la va acordar amb l’alcalde.  
 
1. Aprovació, si s’escau de l’acta de la sessió anterior 
El president demana si hi ha alguna esmena a l’esborrany de l’acta del 7 de juliol. No hi ha cap 
esmena i l’acta s’aprova.  
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2. Informació i , si s’escau, aprovació de la proposta dels usos de l’antiga escola, de la 

Comissió Transversal, i definició de l’ús com a equipament plurifuncionals dels serveis 
a les persones 

El president informa que la comissió transversal del Consell de Poble ha fet una proposta en base 
a dues grans prioritats: ubicar els dispensari mèdic i preveure un espai per als joves. Es concep 
com un equipament plurifuncional de servei a les persones. 
 
La comissió ha valorat altres usos de l’aulari condicionats a les necessitats de la Batllòria: escola 
bressol, magatzem d’entitats, però s’han plantejat com a prioritàries el dispensari i l’espai per a 
joves. Pel que fa el dispensari, el president clarifica que el metge de família no considera necessari 
el canvi d’ubicació; caldrà parlar-ho amb ell amb més detall. 
 
La proposta d’ús per a escola bressol no és adient atès l’informe tècnic de l’Àrea de Cultura i a 
més seria molt agosarat plantejar-ho a pocs mesos d’eleccions municipals. 
 
Pel que fa a l’ús de l’aulari per a magatzem d’entitats, el president fa una lectura de l’informe de 
l’àrea de cultura relatiu a aquest aspecte: 
 

Entitat Activitat principal Espais que utilitza 
actualment  

Dèficit d’espai o d’ús 

NECESSITATS DE LOCAL SATISFETES 
AMPA  Escola 

Montnegre 
Fer-se càrrec del servei de 
menjador 
Organitzar activitats 
extraescolars. 
Organitzar activitats populars 
i culturals, ex: els Reis 
d’orient, xocolatada 
 

Utilitza l’Escola 
Montnegre; disposen 
d’una sala a l’escola com 
a espai social. 
Esporàdicament utilitzen 
altres espais de l’escola 

Les necessitats de 
l’entitat queden ateses 
amb l’edifici del CEIP 

Associació de 
Gent Gran 

Dinamització d’activitats per 
a la gent gran de la Batllòria 

Centre Cívic de les 
Casetes 

Espai més gran per 
poder realitzar el ball 
dels diumenge (sala 
polivalent de la Unió 
Batllorienca) 
 

INACSA CD La 
Batllòria 

Promoure el futbol com a 
recurs per fomentar els 
hàbits de salut, afavorir la 
convivència, enriquir el 
temps de lleure, així com els 
valors associats al treball, 
per a la millora personal i 
col·lectiva. 
 

Camp de futbol Municipal 
de la Batllòria. 
Ús esporàdic d’algun 
espai municipal  

 
 

NECESSITEN LOCAL 
 

Colla 
gegantera i 

grallera de la 
Batllòria 

Organitzar cercaviles pel 
municipi 
Participar als cercaviles on 
han estat convidats 
Organitzar activitats 
populars, culturals ex: catifa 
floral, jocs infantils, reis 
d’orient 

Utilitzen el menjador i el 
pati de l’Escola 
Montnegre  
Ús esporàdic d’altres 
espais municipals per fer 
reunions i actes diversos 

Espai d’assaig per als 
músics (sala polivalent 
Unió Batllorienca) 
Espai de trobada per a 
reunions de l’entitat 
Espai per a magatzem 
(magatzems de la Unió 
Batllorienca) 
 

Penya 
Barcelonista 
“La Batllòria 

Culé” 

Organitzar activitats 
populars, culturals ex: 
bicicletada , reis d’orient 

Ús esporàdic d’altres 
espasi municipals per fer 
reunions i actes diversos 

Espai per a magatzem 
(magatzems de la Unió 
Batllorienca) 
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Trup de 
Nassos 

Portar el somriure als nens 
que no poden accedir-hi. Ser 
crítics aquí per les injustícies 
“d’allà”. Ajuda artistes amb 
dificultats. Formar part de la 
Coordinadora d’entitats 
Solidàries 

Ús esporàdic d’altres 
espasi municipals per fer 
reunions i actes diversos 

Espai per a magatzem 
(magatzems de la Unió 
Batllorienca) 
Espai per a assaig (sala 
polivalent de la Unió 
Batllorienca) 
 

 
Així mateix, hi ha altres col·lectius, no associats, com el “Senglar Ferit” ,els slot... que utilitzen 
esporàdicament algun espai de les Casetes o de l’escola per realitzar les seves activitats. 
 
La necessitat d’algunes entitats en quan a magatzems de material quedarà resolta amb 
l’equipament de la Unió Batllorienca. Pel que fa a “les seus socials” que, sovint, determinades 
entitats han plantejat es pot valorar la possibilitat que diferents entitats comparteixin un mateix 
espai de reunions (reserva de dia/ hora...) i que disposin d’un armari o petit magatzem per guardar 
els materials propis de l’entitat. L’experiència de les nou entitats residents al Centre Municipal 
d’Expressió l’Ateneu de Sant Celoni és molt reeixida atès que compartir espais afavoreix la 
interacció entre entitats i optimitza/racionalitza espais. 
 
 
 
Tot seguit, el president proposa als membres del plenari la proposta d’ús de l’antiga escola com a 
un nou equipament de serveis a les persones que donarà resposta a dues necessitats: dispensari 
mèdic i espai per a joves, i tot seguit demana l’aprovació de la proposta.  
 
Jordi Gómez veu molt bé la proposta i considera que són usos compatibles. Tanmateix planteja si 
convindrà que hi hagi personal tècnic en l’espai per als joves.  
 
El president respon dient que caldrà treballar en un programa funcional en base a aquests usos i 
que serà llavors quan s’haurà de determinar si cal o no personal.  
 
No hi ha cap altra consideració i la proposta s’aprova per unanimitat. 
 
Tot seguit, el president recorda quin procés/tràmit cal seguir per desafectar l’ús de l’antiga escola. 
L’òrgan competent de la tramitació és els Serveis territorials del Departament d’Ensenyament i 
convindrà: 
 

1. El tràmit s’inicia amb la sol·licitud formal de l’Ajuntament que cal acompanyar de: 
a. Plànol amb la proposta de zona a utilitzar temporalment. 
b. Informe motivat pel qual es sol·licita la desafectació. 

2. Iniciada la sol·licitud, es requereixen informes preceptius i vinculants de: 
a. Inspecció. 
b. Planificació. 

3. Si tots dos informes són favorables: 
a.  Redacció de conveni d’usos temporals (entre 5 i 10 anys), per part dels  Serveis 

Territorials del Departament d’Educació 
4. Aprovació i signatura per part d’ambdues administracions. 

 
3. Informació de l’estat i tramitació del pressupost de la Batllòria pel 2011 
El president informa que el regidor d’economia li ha comunicat que el pressupost s’està tancant 
per part de l’equip de govern i que, tant aviat tingui la proposta, li farà arribar. A partir de llavors 
convocarà la comissió transversal econòmica per poder-hi treballar. 
 
4. Seguiment i informació de les diferents àrees 
El president informa que demà, 10 de febrer, hi ha una reunió convocada amb la comissió de 
seguretat ciutadana del Consell amb la regidoria de seguretat ciutadana, regidor i responsable de 
l’àrea i mossos d’esquadra. 
 
Joan Sánchez, representant comissió d’entorn i espai públic, informa que el treball de la comisisó 
va endavant, i que la cooperació i bona entesa amb espai públic és excel·lent. 
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Lluís Sánchez informa que hi ha una part de la barana del pont que està malmesa. 
 
Dolors Lechuga respon que se’n té coneixement i que s’està reparant. 
 
Pasquala Agulló, representant de la comissió de cultura, informa de la reunió que es va portar a 
terme amb l’àrea de cultura i representants d’entitats. Durant la trobada es va valorar la Festa 
Major d’hivern, la cavalcada de Reis i es van fer propostes per Carnestoltes i St. Jordi. 

 
El president afegeix que es manté el mateix pressupost de festes de la Batllòria, fet molt important 
per mantenir les dinàmiques de treball i que es va valorar molt positivament la Festa Major, el 
patge reial i la cavalcada de Reis. 

 
L’any passat es va reforçar Carnaval i Sant Jordi i enguany es voldria mantenir aquest criteri. La 
festa de Carnestoltes es replantejarà i en lloc de fer rua (l’any passat només es va disfressar un 
grup) es farà un ball de disfresses a l’escola amb un petit refrigeri per a tothom, el diumenge, 6 de 
març, de 6 a 8 de la tarda. 

 
Pel que fa a la festa de Sant Jordi, es va valorar, considerant que és dissabte Sant, però vist l’èxit 
de l’any passat també es programaran un seguit d’actes: Durant la diada de Sant Jordi es farà una 
paella o fideuà popular, es suggerirà que les entitats o grups facin catifes florals i, a més, es farà 
presentacions d’algun llibre vinculat al territori. 
 
Convida a tothom a participar-hi. 
 
5. Varis 
 
El president exposa que algun veí li ha manifestat que no li acaba d’agradar com queda la placeta i 
el mobiliari urbà que s’hi ha col·locat. S’ha posat grava i la gent gran per anar a seure al banc 
tindrà dificultats. 
 
Per part de l’àrea d’entorn no han passat cap mena de proposta del projecte i, per això, demanarà 
de fer una reunió amb els veïns i veïnes i l’àrea en qüestió per fer-ne una valoració. Considera que 
sovint no es té en compte l’ús veïnal dels espais públics. 
 
Un altre aspecte important és que el darrer Informatiu es parla de la Batllòria: La Batllòria, 
endavant! Tot el que s’està fent s’ha promogut des del Consell de Poble. Valora la neutralitat 
absoluta de la informació que s’ha publicat i tot seguit fa un repàs dels temes que s’hi recullen. 
 
Joan Sánchez pregunta si avui es dissolt el Consell. El president clarifica que el consistori entrarà 
en funcions quan es convoquin eleccions i en el cas del Consell, es mantindrà el mateix criteri. No 
es faran plenaris, ni permanents mentre hi hagi campanya però el consell estarà en funcions. 
 
 
6. La veu del ciutadà 
 
En Lluís Sánchez pregunta de qui és l’edifici vell Can Ribot perquè hi ha molts arbustos que 
generen incomoditat al veïnat. 
 
Joan Sánchez informa que s’han fet diferents requeriments al propietari i que en cas que aquest 
no respongui l’Ajuntament actuarà subsidiàriament. 
 
Dolors Lechuga clarifica que l’administració no pot actuar en una propietat privada sense seguir els 
tràmits administratius, en aquest cas requeriment a la propietat. 
 
El president creu que cal actuar d’urgència per garantir la seguretat de les persones. 
 
En aquest sentit, Òscar Rubio demana perquè no s’ha actuat al carrer del Rec on hi ha la tanca. 
 
El president diu que aquest cas és diferent i l’àrea d’espai públic no pot fer cap requeriment. Dins 
la propietat privada s’hi ha fet una tanca que no està en condicions, però cal veure si hi ha perill 
per les persones o de seguretat. 
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Joan Sánchez exposa que quan el director d’espai públic vingui a La Batllòria, li demanarà el seu 
parer i, si és el cas, si l’Ajuntament pot fer-hi alguna cosa. 
 
El president opina que en aquest cas qui ha de decidir és un jutge i l’ajuntament no pot intervenir 
en una propietat privada. 
 
Josefa Úbeda diu que quan és el moment d’entrada i sortida de l’escola, els cotxes s’enfilen a la 
vorera dell carrer de les escoles i el llavors el bus ha de desviar el seu trajecte. 
 
Dolors Lechuga clarifica que el bus ha variat el seu trajecte per garantir arribar a l’hora a la parada 
i, que aquest canvi no està condicionat per l’entrada i sortida d’escola. 
 
Joan Sánchez considera que el fet d’aparcar sobre la vorera o en doble fila és inevitable en les 
entrades i sortides de les escoles, que això passa a tot arreu. 
 
Lluís Sánchez demana informació en relació a la velocitat de vehicles de la carretera Vella. 
Dolors Lechuga informa que demà, a la reunió de la comissió de seguretat, s’explicarà la proposta 
que fa l’àrea de seguretat ciutadana per reduir la velocitat. 
 
Joan Sánchez exposa que, en relació a la seguretat, que hi ha gossos en les cases que treuen el 
cap entre les tanques i que és perillós. Creu que de forma imminent es podria produir algun 
problema greu. 
 
El president exposa que aquest cas s’està donant a força urbanitzacions, concretament a Bigues i 
Riells i que es durà a terme un control i un cens rigorós, per part d’un agent cívic. En aquest sentit, 
afegeix que l’ajuntament va contractar un agent cívic, partir d’un pla d’ocupació, i que encara no en 
té les dades de la seva actuació. 
 
En Lluís Sánchez demana com està el tema de les pistes esportives de l’escola Montnegre. 
 
Esther Prat informa que la contractació i execució de l’obra va a càrrec del Departament 
d’Ensenyament i que, malauradament, la tramitació s’ha aturat per les eleccions al govern de la 
Generalitat. La previsió que ha donat el Departament és que les obres s’executin ben aviat. 
 
En Pere Alcolea comenta que hi ha una paperera del parc infantil que s’ha retirat. 
 
Jordi Gómez demana com està l’afer de la recepció de les urbanitzacions de Royal ParK per part 
de l’Ajuntament de Gualba. 
 
El president informa que aquest tema es portarà en el proper Ple de l’ajuntament de Gualba; el Ple 
de Sant Celoni va aprovar la recepció de la urbanització en el Ple del desembre. 
 
Jordi Gómez demana informació de com quedarà el local social de la urbanització.  
 
El president considera que aquest afer l’haurà de tractar Royal Park en una assemblea. Pot 
determinar fer-ne una cessió als ajuntaments o el què s’escaigui.   
 
El president informa també de propera inauguració de la restauració de Can Bruguera, serà el 
proper 27 de febrer, al migdia. 
 
En Lluís Sánchez demana les dades concretes del padró de La Batllòria. 
 
Dolors Lechuga respon dient que hi ha aproximadament un miler de persones. 
 
El president opina que el padró d’habitants de la Batllòria supera el miler, al voltant de 1100 
persones. 
 
Sense cap altre punt a tractar, es conclou la sessió a les 22.30h de la qual com a secretària 
accidental en dono fe. 
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Esther Prat i Ibern  
 en qualitat de secretària 
 
 
      vistiplau 
      
 

Manel Bueno Martínez 
President del Consell de Poble 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 

 
 


